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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  45.
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr. Molnár Zsolt (MSZP)
országgyűlési képviselő  "Miért veszik semmibe a budapesti választópolgárok Városliget jövőjéről
hozott döntését?"" című, K/10295. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.

Budapest, 2020. május 13.

Tisztelettel:

Orbán Balázs



Címzett: Dr. Molnár Zsolt (MSZP)
Benyújtó: Dr. Orbán Balázs, Miniszterelnökség államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Gulyás Gergely
miniszter  úrhoz  benyújtott,  "Miért  veszik  semmibe  a  budapesti  választópolgárok  Városliget
jövőjéről hozott döntését?"" című, K/10295. számú írásbeli kérdésére – a miniszter úr megbízásából
– az alábbi választ adom.

Magyarország  Kormánya  továbbra  is  tartja  magát  ahhoz,  amit  ígért:  amíg  a  főváros  jelenlegi
vezetése nem támogatja, az érvényes építési engedélye ellenére sem fog megépülni az Új Nemzeti
Galéria, az Innováció Háza és a Városligeti Színház.

Éppen ezért értetlenül állunk a Fővárosi Közgyűlés változtatási tilalmat elrendelő előterjesztésének,
vagyis lényegi tartalmát illetően egy városligeti zöldstopnak az elfogadása előtt, amelynek súlya és
kártékony hatása felbecsülhetetlen. A Fővárosi Közgyűlés döntésének köszönhetően ugyanis leállt a
városligeti  Kis Botanikus Kert  megújítása és bővítése; az Ötvenhatosok terén kialakítandó zöld
promenád, a multifunkciós sportpályák és a két kilométeres, kivilágított futókör kialakítása; egy
újabb  kutyás  élménypark  kiépítése;  továbbá  a  Városligetben  található,  felesleges  beton-  és
aszfaltfelületek  feltörése  és  visszazöldítése.  Úgy  tűnik,  ha  a  Fővárosi  Közgyűlésen  múlna,  a
Városligetben még a „fű sem nőne”.

Az  Ön által  hivatkozott  törvényjavaslat  többek  között  éppen  azt  szolgálja,  hogy feloldja  azt  a
helyzetet,  amellyel  a  főváros  vezetése  Budapest  történetének  egyik  legnagyobb  zöldterületi
fejlesztését  akasztotta  meg.  A  Fővárosi  Önkormányzat  által  elrendelt  változtatási  tilalom
megszűnése esetén mintegy 93.000 m2 zöldfelület is megújulhatna a második ütemben, valamint az
előzetesen tervezett több mint 200 lombos fa ültetése elől is elhárulhat az akadály. A projektnek
köszönhetően a park zöldfelülete több tízezer négyzetméterrel bővülne.

Tartjuk  magunkat  ahhoz  az  ígéretünkhöz,  hogy  azokat  az  építkezéseket  nem  kezdjük  meg  a
Városligetben,  amelyeket  az  új  fővárosi  vezetés  nem támogat.  Azonban  –  szemben  a  fővárosi
vezetéssel – mi szeretnénk, ha a Városligetben „legalább a fű nőne”.

Budapest, 2020. május 13. 
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Orbán Balázs
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